
Lochem, 8 juni 2022 

 

Geachte Heer/mevrouw, 

 

Generaties lang (ruim 100 jaar) hebben mijn voorouders en ik zich, met veel passie, ingezet voor de 

zorg van ons jachtveld. Als gecertificeerd jager(jachtdiploma/Gekwalificeerd persoon) probeer ik, in 

goeie harmonie en samenwerking, met grondgebruikers en grondeigenaren, en met mij vele andere 

jagers, tot een evenwichtige wildstand te komen. Dit probeer ik te bewerkstelligen door o.m.: 

- De populaties voortdurend te monitoren. Temeer omdat ik het gebied ken als geen ander 

- Binnen het wettelijk kader schade door wildsoorten zoveel als mogelijk probeer te beperken, 

zodat de schade voor boer en overheid beperkt blijft 

- In samenwerking met de plaatselijke Wildbeheereenheid uitvoeren van diverse tellingen. 

- Helpen inzetten en onderhouden van wild detectie systemen om de verkeersveiligheid te 

bevorderen en wild slachtoffers te beperken 

- Overmatige predatoren wegnemen, binnen het wettelijk kader 

- Het bevorderen van biotoopverbetering, door o.m. het onderhouden van hakhoutsingels 

- Maai verliezen aan faunasoorten (vnl haas/ree) te beperken 

- Plaatsen van eenden broedkorven 

- Het signaleren van wild stroperij, afvaldumping enz 

 

Haas: 

Mede omdat het haas meerdere keren per jaar haar jongen werpt, is mijn ervaring dat deze 

populatie zich redelijk tot goed weet te handhaven. Hierbij baseer ik mij tevens op een 

uitgevoerde telling binnen ons gebied met warmtebeeld. Uitkomst hiervan was dat de telling met 

warmtebeeld ruim het 3-voudige was van de telling overdag. Het is dan ook onbegrijpelijk dat u 

een afschot verbod wil invoeren obv een ondeugdelijke telling. Beter zou zijn eerst met alle 

betrokken partijen tot een uniforme wijze van tellen af te spreken. Bij een dergelijke uniforme 

telwijze mag zeker de warmte beeld telling niet ontbreken in de nacht/avond. 

Konijn: 

Van het konijn is bekend dat het zich zeer snel kan voort planten, waardoor enorme plagen 

ontstaan, met als gevolg grote schade. Dit fenomeen doet zich ook binnen ons gebied voor. Door 

tijdig nu tijdig in te kunnen grijpen kan de schade beperkt blijven. Met namen om deze reden 

moet een afschot verbod achterwege blijven. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Conclusie: 

Het kort door de bocht afvoeren van de wildlijst van haas en konijn is naar mijn mening een 

slecht besluit om de volgende redenen: 

1. Uw voorstel is op ondeugdelijke en niet uniform tellingen gebaseerd. Bij het opzetten van 

een voor alle partijen uniforme telmethode moeten ook zeker tellingen met 

nachtzichtapparatuur worden uitgevoerd. 

2. de beperkte jachtdruk heeft m.i. geen negatieve invloed op soorten, doch door de wijze 

waarop wij mensen hun habitat zeer intensief benutten voor landbouw, recreatie, verkeer, 

woningbouw, enzovoorts 

3. het zeer eenvoudig de jacht verbieden is naar mijn mening de ogen sluiten voor het echte 

probleem, zoals onder 1. geschetst. 

4. het verbieden van de jacht - op deze 2 soorten - zal de interesse van de jager in het behoud 

en beheer van het landelijk gebied verminderen. Indien vervolgens ook de jacht en het 

beheer op de andere soorten ook wordt verboden en wij de natuur volledig over laten aan 

de natuur (de predatoren) zal de jager uit het landelijk gebied zijn verdwenen. De overheid 

zal dan de taak van toezichthouder alleen in het landelijk gebied op zich dienen te nemen 

zulks ter voorkoming van: stort van vuilnis, stroperij, enzovoorts. 

5. Het is naar mijn mening juist de jager die deze soorten in stand houdt en beschermt. Het is 

ook de jager die het landelijk gebied beschermt. De jager beschermt ook de habitat van de 

dieren, door vrijwillig tijd vrij te maken voor activiteiten, zoals hiervoor genoemd. 

 

Rubin te Velthuis  
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